
 

Sprawozdanie z obrad Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

                Rady Miasta i Gminy Kórnik z dnia 18.06.2024r 

 

 

 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska,  swoje posiedzenie rozpoczęła        

o godzinie 13:00. a zakończyła o godzinie 14:00.  W obradach wzięło udział      

8   radnych. Jednomyślnie przyjęto zaproponowany porządek obrad. 

Protokół z  poprzedniego posiedzenia przyjęto jednomyślnie. 

 

Komisja omówiła następujące tematy: 

1. Organizacja Dożynek Gminnych. 

Na samym początku omówiliśmy konkurs na najładniejszy wieniec dożynkowy,  

rozmawialiśmy o nagrodach, zaproponowano następującą wysokość nagród. 

 

   I miejsce- 4000 zł 

  II miejsce- 3000 zł 

III miejsce - 2000 zł 

wyróżnienia po 1500 zł 

 

Konkurs skierowany jest dla KGW z naszej gminy. Radny Piotr Szczepaniak, 

zapytał czy w konkursie mogą brać udział sołectwa? Radny Jerzy Rozmiarek 

odpowiedział że nie, bo sołectwa nie mają osobowości prawnej i nie posiadają 

konta na, które  można przelać nagrody pieniężne. Omówiono również jak 

powinny wyglądać wieńce (wielkość, kształt itp.), od KGW zostanie wysłany 

regulamin . 

 

Kolejnym tematem było omówienie odznaczeń dla wyróżnionych rolników. 

Komisja postanowiła , że ze względu na zmieniający się charakter naszej gminy 

i brak możliwości wyboru rolników do odznaczeń, zmienić ten punkt dożynek, 

i zamiast rolników nagradzać zasłużonych mieszkańców sołectw. 

 

Sołtys Radzewa Julia Bartkowiak , zaproponowała aby zorganizować wystawę 

zwierząt hodowlanych. Pani Julia osobiście zajmie się organizacją wystawy. 

 

W kolejnym punkcie komisja dokonała wyboru konkurencji  podczas konkursu 

sołectw: 

- ubijanie piany z białek, 

- taczko-slalom, 

- spacer farmera, 



- sołecki bela-ton. 

Radny Robert Maliński zapytał o konkursy i atrakcje dla dzieci? Radny Michał 

Buchwald odpowiedział, że dla dzieci będzie wiele atrakcji, będzie 

zorganizowany punkt rekreacji i sportu dla najmłodszych. 

 

Podczas dożynek KGW Radzewo upiecze placki, które mieszkańcy będą mogli 

zakupić . 

 

Radna Iwona Kosmalska wystąpiła z prośbą do firmy Kombus,                          

o zorganizowanie  bezpłatnego dojazdu na dożynki, dla mieszkańców całej 

gminy. 

 

 

W kolejnym punkcie zapoznaliśmy się z uchwałą Sejmiku Województwa 

Wielkopolskiego dotyczącą wyrażenia stanowiska związanego z apelem 

dotyczącym wydłużenia terminów eksploatacji instalacji, w których następuje 

spalanie paliw stałych. W odpowiedzi nie została wyrażona zgoda na 

przedłużenie terminu, termin wymiany instalacji skończył się 31.12.2023 r. 

Niestety wielu mieszkańców czeka na wymianę, a budżet na dofinansowanie 

takiej wymiany już się skończył, czekamy na nowy. 

Radny Michał Buchwald opowiedział o całym procesie wymiany instalacji  

i zawiłości tego procesu. Niestety jest to bardzo trudne przebrnąć przez całą 

procedurę, która jest trudna szczególnie dla osób starszych i niestety nie spełnia  

oczekiwań i nie niesie korzyści dla mieszkańca . Radny zwrócił uwagę,           

że trzeba zacząć od edukacji mieszkańców, sama wymiana instalacji nic nie da, 

to cały proces,  a zacząć trzeba od  ocieplenia  budynków. 

 

Komisja zapoznała się również z listem otwartym, dotyczącym gospodarki 

odpadami i rozszerzonej odpowiedzialności producenta. 

 

Wolne głosy i wnioski: 

 

Do komisji wpłynął wniosek Radnej Heleny Świdurskiej, dotyczący  

udostępnienia informacji dotyczącej odpadów ciekłych ilości tych odpadów na 

terenie gminy ze zbiorników bezodpływowych i z przydomowych oczyszczali. 

Wydział odpadów co roku  składa taki raport, o ilości odpadów                          

z wymienionych we wniosku zbiorników. Wartości zostały podane i omówione 

w tym raporcie  przez Wydział Gospodarowania Odpadami  naszego urzędu. 

Radna Helena Świdurska,  poprosiła o przedstawienie radnym tego raportu        

i przeprowadzenie dyskusji oraz o sformułowanie wniosku do przyszłości 

gospodarowania nieczystości płynnych  na terenie naszej gminy. 



Pani kierownik Aneta Nowak- Flaczyńska , przedstawi radnym raport na 

sierpniowym posiedzeniu komisji. 

 

Radny Jerzy Rozmiarek zapytał o możliwość oddawania foli rolniczych, siatek 

i opon . Na chwilę obecną nic nie wiadomo o możliwości odbioru siatek i foli, 

Pan kierownik Sławomir Zakrzewski poinformował , że jest to uwarunkowane 

od programów i finansowania. Na temat opon też nic nie wiadomo o terminie 

odbioru tych odpadów, niestety nikt nie zajmuje się recyklingiem tych opon. 

 

Na tym zakończono posiedzenie komisji. 

 

 

 

 

Kórnik dnia 24.06.2024r. 

 

                                                                                 Przewodnicząca 

                                                             Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

                                                                            (-) Iwona Kosmalska 

 


